
Opfølgning på tidligere vedtagelser 

Noget af det, vi ikke er vanvittigt gode til i DSU er at følge op på de ting, vi vedtager.  
 

a. I 2019 vedtog HB at unionens dommerkursus (pr.brev) fik en central placering på 
hjemmesiden, så det er til at finde.  

Forslag: at FU foranstalter, at det lægges under fanen organisation (snarest og inden 
sommerferien) 

b. På samme møde i 2019 blev det også vedtaget, at unionens politiker (elitepolitik, 
kommunikationspolitik m.m.) placeres på hjemmesiden 

Forslag: at FU foranstalter, at dette placeres under fanen organisation (snarest og inden 
sommerferien) 

c. På baggrund af vores seminar i nov. samme år vedtog HB følgende: 
 
1. Dansk Skak Union etablerer et forum på nettet til udveksling af viden om undervisning og 
træning via video. 

2. Dansk Skak Union inviterer i 2020 til et seminar, eventuelt ved DM i Svendborg, hvor klubber 
mødes og deler viden om undervisning og træning. Indbydelse udsendes af DSU i god tid, og DSU 
finder en tovholder. Hovedkredsene over-vejer ligeledes, om lokale seminarer med fordel kan 
etableres. 

3. Hovedkredsene undersøger i bestyrelserne og hos klubberne i hovedkredsen, om der er mulighed 
for/vilje til at etablere 1 til 2 projekter, der sigter på at sikre deltagelse af børn fra skolerne med 
inspiration fra BOCA Juniors og med udgangspunkt i lokale forhold. 

Forslag: at FU hurtigst muligt tager disse punkter på FU-møde og får sat gang i pkt. 1, at punkt 2 
tages med i overvejelserne vedr. DM 2021 

Det sidste punkt er op til hovedkredsene. I 6hk arbejder vi med en skrivelse/tilbud til skolerne om at 
kunne booke en skaklærer fra klubber med børneskak, men coronasituationen har sat en bremse på 
den videre udvikling. Vi vil meget gerne være klar til efteråret. 

 


